


 

 

Fråga till KS ordförande den 22 juni 2022 angående   städning av diken som 
inte är kommunens mark och skräp på kommunens mark. 

När jag den 28 april 2022 ställde en fråga om allt skräp på kommunens mark 
längs banvallen mot Skottek  fick jag till svar att det kan   man inte ta bort för 
då kan kommunen  bli anmäld för att  ha tagit bort en egendom. 

Nu har det varit aktuellt med  städning av diken som Tvärreds samhällsförening 
utfört . Det  har ju sedan blivit diskussion om att det  är ju inte på kommunal 
mark utan är Trafikverkets sak. 

Är det inte dags att det blir lite ordning på dessa två exempel  jag gett här? 

I det första fallet går det inte att göra något  och i det andra fallet är det inte 
kommunens sak . 

I fallet med skräp på banvallen ligger fortarande de gamla bryggdelarna kvar 
medan de många blåa tunnorna är borta . 

Min fråga : 

 Har dessa frågor om avfall och skräp nu diskuterats färdigt inom 
förvaltningen ?    Har sedan  Park och skog  har  gett ett svar till både Tvärreds 
samhällsförening  samt  kommuninvånare som önskar en skräpfri strand  på 
kommunal mark längs banvallen ?  Om inte när kommer svaren ? 

 

Arne Fransson,MP
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